
 
 

Број протокола:         113/2020   
Датум:         14.12.2020. 

 
 

ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА 
 са 6. видео-конференцијске сједнице Синдикалног одбора 

 СО „ЕЛЕКТРОПРЕНОС“ Бањалука 
 
6. видео-конферцијска сједница Синдикалног одбора одржана путем видео-линка  
09.12.2020. године (сриједа) са почетком у 11.13 часова којом је предсједавао Војислав 
Тодоровић, предсједник Синдикалног одбора. 
 
Сједници су присутни чланови Синдикалног одбора: 
 

Бања Лука: Војислав Тодоровић 
Дарио Јазић 

Сања Вучић 

   

Требиње: Александар Гачевић Небојша Поповић 

 Здравко Елаковић  Синиша Бердовић 

   

Добој: Младен Никић  

   

Вишеград: Славко Симанић Александар Ћорић 
 

и 
 

Бања Лука: Драган Вукановић записничар 

  

 

ДНЕВНИ РЕД: 

1. Разматрање Нацрта Правилника о организацији и раду Синдикалне 
организације, 

2. Верификовање ребаланса финансијског плана Синдикалне подружнице Бања 
Лука за 2020 годину, 

3. Разно:  
▪ Молбе_Фонд солидарности (Огњен Јосиповић, Миодраг Симовић, Ненад 

Маринковић, Дијана Блажић, Далибор Врањеш, Раденко Делић, Драган 
Пецељ) 

 
 
Дневни ред је усвојен једногласно.  
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Ад 1. 
 
Војислав Тодоровић је упознао присутне са приједлогом измјена Правилника о раду 
синдикалне организације. Рекао је да су у Нацрту Правилника имплементирани 
закључци око измјена са последње 8. редовне сједнице СО. 
 
Стављено је да се сваки члан појединачно изјасни о измјенама правилника: 

- Дарио Јазић је рекао да се слаже за измјеном и смањивањем  броја људи у 
синдикалном одбору, 

- Небојша Поповић не види смисао мијењања Правиланика, не спори да треба 
одрадити неке ситне дораде и измјене. 

- Александар Гачевић је против тога да се апсолутна власт даје четворици чланова 
испред подружница и  да они одлучује о свему на састанцима СО. Сматра да се 
дуплира посао подружница и СО. 

- Синиша Бердовић је предложио да се могло кроз неке допуне промјенити спорне 
ставке у Правилнику и да је за то да се Правилник мијења након завршених 
избора. 

- Здравко Елаковић је рекао да је приоритет донешење колективног уговора а да 
измјена Правилника није сада приоритет. Предлаже да се Правилник могао 
мијењати кроз неке допуне. 

- Славко Симанић нема коментар на све ово и мисли да овај цијели Синдикат 
треба распустити. 

- Александар Ћорић не види колико је Синдикат моћан да може ишта да 
промијени. 

- Младен Никић сматра да је некоректно све што се ради око активности у вези 
измјена Правилника.  Изнио је примједбе на пресједника СО да није уважио 
примједбе на измјене Правилника о раду СО.  

- Војислав Тодоровић је у расправи констатовао да су неаргументовани поједини 
ставови које је изнио Младен Никић и навео појединости везане за: израду 
правилника коју је требала урадити радна група за Реорганизацију СО, начин 
организовања и правни положај наше организације дефинисане  Статут-ом 
СУРЕРС-а,  Одбор дјелатности у оквиру СУРЕРС-а као и облик будећег статуса 
наше Синдикалне организације.  
  
 

Након расправе и представљања мишљења присутних, стављен је на гласање приједлог 
усвајање Нацрта Правилника  о организацији и раду  СО раду.  
 
Закључак: 
Одбацује се приједлог. 
 
Одлука донесена са 4 гласa „ЗА“ и 5 гласова „ПРОТИВ“ . 
 
Констатовано је да није усвојен Нацрт Правилника о организацији и раду  СО. 
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Ад 2. 
 
Верификовање ребаланса финансијског плана Синдикалне подружнице Бања Луке за 
2020 год.  
 
Војислав Тодоровић је упознао присутне да је у СП Бањалука потписима чланова 
усвојила ребаланс финансијког плана СП Бањалука. Након краће дискусије стављен је 
на гласање приједлог: Верификовање ребаланса финансијског плана Синдикалне 
подружнице Бања Луке за 2020 год. 
 
Закључак: 
Усваја се приједлог. 
  
Одлука донесена са 8 гласова „ЗА“ а један члан није учествовао у гласању. 
 
Констатовано је да је верификован ребаланс финансијског Синдикалне подружнице 
Бања Луке за 2020 год.  
 
 
Разно. 
 
Молбе_Фонд солидарности: 

(Огњен Јосиповић, Миодраг Симовић, Ненад Маринковић, Дијана Блажић, Далибор 
Врањеш, Раденко Делић, Драган Пецељ) 

 
• Захтјев Огњен Јосиповић, 

 
Закључак: 
Усваја се захтјев и додјељује новчана помоћ у износу 275.00 КМ.  

 
Одлука донесена једногласно. 
 
 

• Захтјев Миодраг Симовић, 
 
Закључак: 
Усваја се захтјев и додјељује новчана помоћ у износу 48.00 КМ 
 
Одлука донесена једногласно. 

 
 

• Захтјев Ненад Маринковић, 
 

Закључак: 
Усваја се захтјев и додјељује једнократна новчана помоћ у износу 3 цијене рада 
(1.140,00 КМ). 
 
Одлука донесена једногласно. 
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• Захтјев Дијана Блажић, 
 

Закључак: 
Усваја се захтјев и додјељује једнократна новчана помоћ у износу 3 цијене рада 
(1.140,00 КМ). 
 
Одлука донесена једногласно. 

 
• Захтјев Далибор Врањеш, 

 
Закључак: 
Усваја се захтјев и додјељује једнократна новчана помоћ у износу 3 цијене рада 
(1.140,00 КМ). 
 
Одлука донесена једногласно. 

 
• Захтјев Раденко Делић, 

 
Закључак: 
Усваја се захтјев и додјељује једнократна новчана помоћ у износу 500,00 КМ. 

 
Одлука донесена једногласно. 

 
• Захтјев Драган Пецељ, 

 
Закључак: 
Усваја се захтјев и додјељује једнократна новчана помоћ у износу 3 цијене рада 
(1.140,00 КМ). 

 
Одлука донесена једногласно. 

 
 
 
Сједница Синдикалног одбора се закључује у 12.24. 
 
 
У Бањој Луци, 09.12.2020. године. 
 

 
 

      

  
 

 

 
 
 

 

Достављено:  

1. Члановима Синдикалног и Надзорног Одбора 

2. Огласна табла 

3. а/а  


